
Zápis z 2. zasedání Zastupitelstva obce Suchonice,
konaného dne 14. listopadu 2022

Přítomni: Ing. Jitka Dopitová, Ing. Petr Dvořák, Ing. Pavla Přidalová, Ing. Tomáš Hluší, Jitka Růžičková,
Filip Velen

Omluveni: Tomáš Horák

Hosté: , , ,

l) Zahájení a schválení programu zasedání
Zasedání zastupitelstva obce Suchonice bylo zahájeno v 18 hodin starostkou obce Ing. Jitkou Dopitovou.
Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno a informace o konání zasedání byla podle § 93 odst. l
zákona o obcích zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Suchonice a současně i na elektronické úřední
desce. Starostka dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha l) konstatovala, že je
přítomno 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).

Starostka určila ověřovatele zápisu: Jitka Růžičková, Ing. Petr Dvořák
Provedením zápisu pověřila paní Ing. Michaelu Hluší
Následně seznámila přítomné s navrženým programem.

Navržený program:

l) Zahájení a schválení programu
2) Kontrola usnesení z minulého zasedání
3) Hospodaření obce k 31. 10. 2022
4) Složení slibu člena zastupitelstva
5) Pověření starostky k provádění rozpočtových opatření
6) Rozpočtová opatření č. 13 a 14/2022 a návrh rozpočtového opatření 15/2022
7) Cenové nabídky na poskytování služeb fůnkce odborného zástupce pro provozování kanalizace
8) Cenové nabídky na odvoz a zpracování biologicky rozložitelného odpadu
9) Finanční příspěvek Hospici na Svatém Kopečku
10) výše místního poplatku za obecní systém odpadového hospodářství pro rok 2023
11) Příspěvek na dopravu společnosti Paulia s.r.o.
12) Různé

a) pronájem sokolovny - jóga
b) kulturní akce plánované do konce roku (rozsvícení vánočního stromku, besídka s důchodci,

Silvestr)
C) ostatní

13) Diskuze a závěr

Starostka se zeptala, zda chce někdo navržený program doplnit nebo pozměnit. Protože tomu tak nebylo,
ukončila diskusi k tomuto bodu a nechala hlasovat o programu dnešního zasedání.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje program 2. zasedání Zastupitelstva obce Suchonice
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. l bylo přijato.



2) Kontrola usnesení z minulého zasedání
Kontrolu usnesení z 23. zasedání Zastupitelstva obce Suchonice, konaného dne 16. 9. 2022 provedl kontroln
výbor dne 10. 11. 2022. Přítomné seznámil s výsledky kontroly předseda kontrolního výboru Ing. Tomáš
Hluší. Starostka se zeptala, zda se chce někdo k výsledkům kontroly vyjádřit. Protože se nikdo ke zprávě
kontrolního výboru nevyjádřil, starostka dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje zápis kontrolního výboru o provedené kontrole
usnesení z 23. zasedánízastupiielstva obce, které se konalo 16. 9. 2022.
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 2 bylo přijato.

3) Zpráva o hospodaření obce k 31. 10. 2022
Se @ŕávou o hospodaření seznámila přítomné paní Ing. Michaela Hluší. Zůstatek na účtu u České spořitelny
činil l 376 287,62 KČ, zůstatek prostředků na termínovaném vkladu u České spořitelny Činil 6.000.000,- KČ
a u ČNB 2 319 981,18 KČ, celkem 9 696 268,80 KČ. Stav pokladny k 31. 10. 2022 byl 3.972,- KČ. Starostka
se zeptala, zda má někdo ke zprávě o hospodaření dotazy či připomínky. Protože připomínky nebyly, starostka
ukončila diskuzi k tomuto bodu a nechala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje zprávu o hospodaření obce Suchonice
k 31. 10. 2022.
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 3 bylo přijato.

4) Složení slibu Člena zastupitelstva
Jelikož na ustavujícím zasedání Zastupitelstva obce Suchonice chyběla zastupitelka Ing. Pavla Přidalová, bylo
nutné, aby složila slib zastupitele. Starostka poprosila Ing. Pavlu Přidalovou, aby povstala, přečetla slib
zastupitele a poprosila o potvrzení tohoto slibu slovem slibuji a podpisem Ing. Pavly Přidalové na přiložené
listině, což paní Ing. Pavla Přidalová učinila.

5) Pověření starostky k provádění rozpočtových opatření
Dne 17. 12. 2018 bylo přijato usneseni, které zmocnilo starostku podle §102 odst. 2 písm. a) a ve smyslu §99
odst.2 zákona č.128/2000Sb., ve znění pozdějších předpisů podpisem a schvalováním rozpočtových opatření
po dobu výkonu funkce a to v rozsahu 60.000,- KČ v příjmech a 60.000,- kč ve výdajích. Jelikož výkon fůnkce
bývalé starostky skončil dnem 17. 10. 2022, bylo potřeba přijmout nové usnesení. Starostka poprosila
o návrhy, v jaké výši ji zmocní k provádění rozpočtových opatření. Ing. Tomáš Hluší navrhl stejnou výši a to
60.000,- Kč v příjmech a 60.000,- kč ve výdajích. Ing. Petr Dvořák navrhl částku 80.000,- KČ v příjmech
a ve výdajích. Starostka tedy dala hlasovat o obou návrzích usnesení.

Návrh usneseni.' Zastupitelstvo obce Suchonice zmocňuje starostku podle §/02
§99 odst.2 zákona č.128/2000Sb., ve znění pozdějších předpisů podpisem a
opatřenípo dobu výkonufunkce a to v rozsahu 60. 000,- KČ v příimech a 60. 000,
Výsledek hlasování: Pro: 3 Proti: O Zdrželi y: 3
Usnesení nebylo přijato.

odst. 2 písm. a) a ve smyslu
schvalováním rozpočtových
- kč ve výdajích.

Návrh usnesení.' Zastupitelstvo obce Suchonice zmocňuje starostku podle §/02 odst. 2 písm. a) a ve smyslu
§99 odst.2 zákona č.128/2000Sb., ve znění pozdějších předpisů podoisem a schvalováním rozpočtových
opatření po dobu výkonu funkce a to v rozsahu 80. 000,- Kč v příjmech a 80. 000,- kč ve výdajích.
Výsledek hlasování: Pro: 2 Proti: 3 Zdrželi se: 1
Usnesení nebylo přijato.



ozpočtová opatření Č. 13 a 14/2022 a návrh rozpoČtového opatření 15/2022
rozpočtovými opatřeními seznámila přítomné Ing. Michaela Hluší. Starostka se zeptala, zda se chce někdo

l těmto rozpočtovým opatřením něco zeptat, jelikož tomu tak nebylo, dala hlasovat o následujícím usnesení.
,l

,.l' Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice bere na vědomí rozpočtová opatření č. /3/2022, č. 14/2022
a schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 15/2022.
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: O
Usneseni' č. 4 bylo přijato.

7) Cenové nabídky na poskytování služeb funkce odborného zástupce pro provozování kanalizace
VZhledem k tomu, že obec Suchonice obdržela dohodu o ukončení smlouvy o dílo SMLP-2020-82-000003 na
zajištěni odborného zástupce pro provozování, technologický dohled a údržbu ČOV a kanalizace v obci a to
k 31. 12. 2022, oslovila obec celkem 4 subjekty s oprávněním provozovat tuto činnost a to: Ekovýroba s.r.o.
(Mgr. Hájková), Ing. Zobaníka, Ing. Krajčovou a Ing. Zimmermana. Z těchto oslovených obec obdržela 2
nabídky a to od Ekovýroba s.r.o. (Mgr. Hájková) a Ing. Krajčové. Starostka seznámila přítomné s obsahem
obou cenových nabídek, k cenovým nabídkám proběhla diskuze a zastupitelé vyhodnotili cenovou nabídku
Ing. Krajčové jako výhodnější. Starostka proto dala hlasovat o návrhu následujícího usnesení.

Návrh usnesení." Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje odborného zástupce provozovatele kanalizace od
l. l. 2023 Ing. Petru Krajčovou, U stavu 654, Bohuňovice za cenu /2.500 KČ ročně a pověřuje starostku
podpisem smlouvy.

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O
Usnesení č. 5 bylo přijato.

Zdrželi se: O

8) Cenové nabídky na odvoz a zpracování biologicky rozložitelného odpadu
Z důvodu, že obci Suchonice byla ukončena smlouva na odvoz a zpracování biologicky rozložitelného
odpadu, bylo potřeba oslovit firmy, které se touto činností zabývají a podepsat novou smlouvu na tuto službu.
Starostka dala slovo místostarostovi, který žádosti o cenové nabídky rozesílal. Místostarosta odeslal žádosti
o cenové nabídky 5 firmám - pan Můck (Lošov), Resta, s.r.o., kompostáma Náklo, kontejnery Můller a Ing.
Svatopluk Klein (dosavadní dodavatel, který však nechtěl tuto činnost provozovat za současné ceny).
Následovala diskuze nad všemi cenovými nabídkami, přičemž zastupitelé došly k názoru, že nejvýhodnější
nabídku zaslal Ing. Svatopluk Klein (i přes navýšení cen, za kterou službu provozoval
doposud). Proto starostka dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje cenovou nabídku
rozložitelného odpadu a to Ing. Svatopluka Kleina, Přerovská 27, velký
starostku podpisem smlouvy.
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 6 bylo přijato.

na odvoz a zpracování biologicky
Ů'ezd, IČO 40342484 a pověřuje

9) Finanční příspěvek Hospici na Svatém Kopečku
Obec Suchonice obdržela žádost od Hospice na Svatém Kopečku.o podporu provozu hospice formou daru.
Každoročně obec přispívá tomuto hospici částkou 3.000 KČ. Starostka navrhla opětovné schválení této částky,
zeptala se zastupitelů, zda mají jiný návrh. Jelikož zastupitelé souhlasili, dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje jínanční dar Hospici na Svatém Kopečku ve výši
3.000,- Kč a pověřuje starostku podpisem darovací smlouvy.
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 7 bylo přijato.



10) výše místního poplatku za obecní systém odpadového hospodářství pro rok 2023
Vzhledem k blížícímu se konci roku je potřeba vyřešit výši poplatku za odpady pro rok 2023. Zastupitelé
obdrželi před konáním zasedání materiál s přehledem o výdajích a příjmech za posledních 12 měsíců plus
odhad výdajů a příjmů v příštím roce. Obec taktéž obdržela informační dopis od společnosti Marius Pedersen
s.r.o. o navýšení ceny od roku 2023 o předpokládanou inflaci. Starostka zahájila diskuzi o výši místního
poplatku za obecní systém odpadového hospodářství pro rok 2023.
Starostka řekla, že by se mohly zkusit oslovit i další firmy, aby se porovnaly ceny u ostatních společností.
Zastupitelé navrhli navýšit místní poplatek za obecní systém odpadového hospodářství a shodli se na částce
700,- KČ za osobu a rok. Starostka dala tedy hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usneseni': Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje místní poplatek za obecní systém odpadového
hospodářství pro rok 2023 ve výši 700 Kč za osobu a rok a pověřuje starostku Yýďáním obecně závazné
vyhlášky č. 1/2022.
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 8 bylo přijalo.

11) Příspěvek na dopravu společnosti Paulia s.r.o.

Dne 4. 11. 2022 přišel od společnosti Paulia s.r.o. (pojízdná prodejna s pečivem) email, ve kterém společnost
Paulia s.r.o. žádá o příspěvek na dopravu ve výši 1.800,- KČ plus DPH lx za měsíc. Starostka přečetla celé
mění tohoto emailu a zahájila diskuzi k tomuto bodu. Zastupitelé se shodli, že k prodejně chodí poměrně
hodně lidí. Paní Růžičková navrhla nabídnout jim příspěvek na dopravu, ale v nižší částce, např. 1.000,- KČ
bez DPH. Pan Velen řekl, že hledal nějakou alternativní možnost, ale že nenašel podobnou pojízdnou
prodejnu. Ing. Hluší navrhl nabídnout společnosti Paulia s.r.o. půlku z požadované ceny na
příspěvek na dopravu plus DPH, s čímž zastupitelé souhlasili. Starostka proto dala hlasovat o následujícím
usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje příspěvek na dopravu společnosti Paulia s.r. o. ve
výši 900,- KČplus DPH lx za měsíc a pověřuje starostku podpisem smlouvy o poskytováni" služeb.
výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 9 bylo přijato.

12) Různé
a) pronájem sokolovny - jóga, setkávání maminek

Obec Suchonice byla oslovena paní Janou Hacsikovou na pronájem sokolovny na cvičení jógy (každou
středu) a paní Evou Růžičkovou na pronájem sokolovny na setkávání maminek s dětmi (každé
pondělí). Starostka konstatovala, že je třeba projednat, za jakých podmínek bude sokolovna pro tyto
účely pronajímána a otevřela diskuzi k tomuto bodu. Paní Růžičková navrhla pronajímat sokolovnu za
cenu, 10,- KČ za půjčení sokolovny za každou započatou hodinu s tím, že by byla uzavřená kuchyňka,
aby se nemuselo předávat nádobí. Starostka řekla, že navrhovala vybírat 10,- KČ za osobu, čímž by se
mohlo pokrýt částečně zvýšení cen energií, případně že by do konce roku byl zkušební provoz, kdy by
se před každou akcí zaznamenal stav plynoměru i elektroměru, taktéž by se zaznamenal po ukončení
akce a sledovalo by se, jaká je spotřeba a pak by se po novém roce rozhodlo, jakou částkou by se
přispívalo za pronájem. Paní Ing. Přidalová se zeptala starostky, zda uvažuje o zvýšení cen za pronájem
sokolovny na soukromé akce. Starostka odpověděla, že o tom uvažují, že by se částka za pronájem na
soukromé akce navýšila, ale že to není zahrnuto v dnešním programu a vrátila se zpět k podmínkám
pronájmu na cvičení jógy a na setkávání maminek. Následovala diskuze zda pronajmout sokolovnu
bezúplatně či za nějaký symbolický příspěvek. Zastupitelé se shodli na tom, že se zkusí sledovat
spotřeba energií. Paní Hacsiková vznesla požadavek, že potřebuje vědět, kde je plynoměr a elektroměr.
Pan Velen se ptal, kolik soukromých akcí je v sokolovně do konce roku, že by nebylo špatné sledovat
i spotřebu energií už u těchto akcí, že někdo si pronajme sokolovnu od pátku do pondělí a spotřebu
energií neřeší. Starostka řekla, že by právě zavedení platby za spotřebované energie mohlo být



motivační.
sokolovna
vůbec se v

Paní Růžičková ještě dodala, že paní Pacovské, která dělá naučné programy pro děti, se
pronajímala taktéž bezúplatně. Nicméně se jednalo o období, kdy ještě není zima a téměř
objektu sokolovny netopilo.

//
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje pronájem sokolovny za účelem cvičeníjógy
a setkávání maminek s dětmi za těchto podmínek:
- sledování spotřeby energií do konce roku,
- bez poplatku,
- s tím, že se na prvním zasedání v roce 2023 Yyhodnotí Yýsledky a navrhne se další postup.
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 10 bylo přijalo.

b) Kulturní akce plánované do konce roku (rozsvícení vánočního stromku, besídka s důchodci,
Silvestr)
V letošním roce čeká občany několik kulturních akcí a to konkrétně rozsvícení vánočního stromu,
besídka pro důchodce a Silvestr. Rozsvícení vánočního stromu je naplánované na 25. 11. 2022 od
18:15. Na akci vystoupí děti z MŠ Suchonice, dále bude občanům nabídnuto vánoční občerstveni
(alko, nealko punč, čokoláda pro děti) a v zasedací místnosti obecního úřadu bude posezení s drobným
občerstvením. Další besídka s důchodci, kde bude opět vystupovat MŠ Suchonice, bude připraveno
občerstvení plus drobný dárek (balíček), tak jak bylo dříve zvykem. Paní Růžičková upozornila, že
akce rozsvícení vánočního stromu je naplánovaná na jiný den než je uvedena v kalendáři Mikroregionu
Království, že by bylo dobré upozornit občany, že se koná v jiný den. Poslední letošní akcí je Silvestr.
Starostka navrhla poskytnout občanům sokolovnu. Starostka řekla, že je potřeba zajistit někoho, kdo
si vezme sokolovnu na starost. Starostka oslovila paní Štěpánovou, která předběžně přislíbila, že by si
Silvestra vzala na starost (pronajala sokolovnu a připravila program). Starostka navrhla místo
ohňostroje, který obec V dřívějších letech hradila, přispět na občerstveni ( pivo, víno). Paní Přidalová
řekla, že by na občerstvení nepřispívala. Místostarosta navrhl, že by se tedy mohla dát přibližná částka,
která by byla v hodnotě ohňostroje na charitu nebo na nějakou sbírku. Paní Přidalová navrhla zaslat
Částku na adventní koncerty. Starostka tedy dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení.' Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje poskytnutí sokolovny za účelem oslavy
Silvestra za těchto podmínek:
- sledováníspotřeby energií do konce roku,
- bez poplatku,
- s tím, že se oproti předchozím rokům místo úhrady ohňostroje zašle částku ve výši 3.000,- KČ na
adventní koncert

Výsledek hlasování: Pro: 6
Usnesení č. 11 bylo přijato.

Proti: O Zdrželi se: O

c) Ostatní
i. Aktualizovaná nabídka na plochu pro kontejner u márnice

Obec obdržela od firmy SOPOSTAV stavební s.r.o. aktualizovanou nabídku na plochu pro kontejner
u mámíce. Celková cena nabídky je 36.758,- KČ včetně DPH. Cenová nabídka neobsahuje řešení
příjezdové cesty ke kontejneru. Starostka řekla, že by se mělo řešit i to, zda by tato příjezdová cesta
neměla být nějakým způsobem zpevněná a otevřela diskuzi k tomuto bodu. Paní Přidalová řekla, že
cesta ke kontejneru nebyla plánovaná z toho důvodu, že kontejner se vyváží maximálně jednou ročně
a dá se za sucha nebo mrazu vyvézt i bez zpevnění. Místostarosta nesouhlasil s tím, že by tarn po
nezpevněné travnaté ploše jezdilo auto z důvodu, že obec Suchonice si vyvážení kontejneru nebude
zajišťovat vlastním automobilem ale smluvním partnerem. Tento partner by mohl za těchto podmínek
odmítnout vývoz kontejneru. Dále rozporoval vhodnost nezpevněné plochy z důvodu přilehlého pole,
na kterém probíhají polní práce (orba, setí, sklizeň plodin). Na dotaz místostarosty jakou má plocha
šířku odpověděla paní Přidalová, že plocha je široká 4 metry. Starostka navrhla zatravňovací rošty.
Pani Růžičková řekla, že na to existuje i dotace, ale musel by se na to udělat projekt. Paní Přidalová



řekla, že je potřeba tuto plochu udržovat, že v období sucha tam tráva moc neroste. Paní RůžiC
dodala, že by asi bylo potřeba udělat i obrubník kolem, aby to neujíždělo do strany. Navrhla také,
je zpracovaná studie od Ing. Radky Grosošové na úpravu kolem hřbitova, že je možné nechat uděla
projekt i dle této studie. Paní Růžičková navrhla pracovní poradu, na které by se zastupitelé podívali
na zpracovanou studii a domluvili se, kam tedy kontejner umístí a za jakých podmínek. Taktéž by se
mohla situace zkonzultovat s panem Kleinem, který kontejner bude vyvážet. Starostka tedy dala
hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zas/upi/elstl'o obce Suchonice schvaluje svolání pracovní schůzky, kde probere
možnosti a podmínky umístění kontejneru na hřbitově a o konečném řešení se rozhodne na příštím
zasedání zastupitelstva.
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 12 bylo přijato

ii. Dotační tituly na rok 2023
Starostka požádala zastupitele, aby si do příštího zasedání rozmysleli, co by bylQ možné v obci
dělat a o jaké dotační tituly by se mohlo požádat.

iii. Kulturní akce na rok 2023
Taktéž starostka požádala zastupitele, aby si promysleli do příštího zasedání kulturní akce na rok
2023, které by bylo možné dělat. Paní Růžičková upozornila, že některé kulturní akce jsou již na
rok 2023 naplánované a budou v kalendáři Mikroregionu Království 2023. S těmito akcemi je
nutno počítat.

13) Diskuze a závěr

Paní Růžičková se zeptala, jak to vypadá s uzamykatelnou mříží na studnu. Starostka řekla, že se bude aktuálně
řešit. Starostka se zeptala, zda má ještě někdo nějaké dotazy. Místostarosta informoval zastupitele, že mluvil
s panem Králem, který provádí rekonstrukci hřiště. Hřiště je nastříkané, další práce nemohly probíhat z toho
důvodu, že je na stromech listí. V současné době je listí opadané, ale jelikož nebylo ve smlouvě vyčištění
hřiště, je potřeba shrabat listí a vyhrabat břehy. Navrhl oslovit fotbalisty. Dále místostarosta řekl, že by bylo
dobré vyhrabat listí na cestě ke hřbitovu, že by poptal firmu, která by listí z hromádek posbírala a listí odvezla.
Dále se paní Růžičková zeptala, jak daleko je výměna kotlů. Místostarosta řekl, že tato akce je hotová,
ukončená, jen že je potřeba vyřešit regulaci vytápění dle požadavků školky. Staré kotle se rozebraly a budou
odvezeny do šrotu. Dále se pan Hluší zeptal na osvětlení kostela. Na osvětlení u kostela nebyly úsporné
zářivky, proto se z ekonomických důvodů tato světla odpojila. Pan Hluší se zeptal, zda by bylo možné toto
vyřešit nějakými úspornými zářivkami a kostel opět nasvítit. Paní Růžičková dodala, že pan Hofmeister (který
řeší v obci Suchonice osvětlení) řekl, že dokud nebudou vykáceny stromy z boku u parkoviště, že nemá cenu
toto světlo zapínat, jelikožjedno světlo svítilo přímo do těchto uschlých stromů. Starostka řekla, že tyto stromy
se nechají během vegetačního klidu (musí se dohodnout s panem farářem, protože to je pozemek farnosti) a
že se osloví pan Hofmeister s nabídkou na úspornější variantu osvětleni. Pani Hacsiková se zeptala na blížícího
se Mikuláše. Jelikož několik let se o tuto akci stará, zeptala se, zda nové vedení obce počítá i nadále s tím, že
akci zajistí nebo zda má někoho, kdo by si tuto starost převzal na sebe. Starostka řekla, že pokud je paní
Hacsiková dál ochotná tuto akci zajišťovat, že bude ráda. Pan Nesvadba se zeptal, zda je v plánu úprava
polních cest. Že některé polní cesty jsou neprůjezdné (např. hrušková alej). Paní Růžičková řekla, že byla i
cenová nabídka na úpravu polních cest, ale že bylo vegetační období a muselo se to odložit, až bude doba
vegetačního klidu. Paní Přidalová řekla, že je potřeba polní cesty neustále udržovat a obnovovat. Starostka
navrhla, zda se nepodívat na všechny cesty a pojmout to komplexně. Pan Velen navrhl, že by se to mohlo
probrat na plánované pracovní schůzce, že by se do té doby zastupitelé podívali, v jakém stavu je která polní
cesta a oslovila by se firma, která by vypracovala komplexní cenovou nabídku na úpravu těchto polních cest.

Starostka se zeptala, zda má někdo z přítomných ještě další dotazy. Žádné další dotazy nebyly, proto starostka
poděkovala za účast a v 20:00 ukončila zasedání.



ohy zápisu:
l) Prezenční listina
2) Slib člena zastupitele
3) Zveřejněná informace o konání 23. zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích

l
Zápis byl vyhotoven dne: 22. 11. 2022
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